
                                                                             ЗАПИСНИК 

са петнаесте редовне сједнице Комисије за програмске садржаје на албанском језику и језицима 

припадника других мањинских народа и других мањинских националних заједница 

Сједница Комисије је одржана дана 29.05.2023. године. 

Сједници су присуствовали: 

 

1.Мирхета Гачевић, предсједница; 

2.Верон Халили, члан; 

3.Ивана Крушчић, чланица; 

4.Адмир Адровић, члан; 

5.Трипо Матијевић, члан. 

 

Фрасхер Селимај, члан није присуствовао сједници због раније преузетих обавеза, о чему је 

уредно обавијестио предсједницу Комисије. 

Поред чланова Комисије, сједници је присуствовао и Иван Лековић, секретар Комисије. 

 

На сједници је усвојен слиједећи  

 

                                                                      ДНЕВНИ РЕД 

1. Расправа и изјашњавање у вези  Записника са четрнаесте редовне седнице Комисије; 

2. Расправа поводом одговора Савјета РТЦГ на поднијете иницијативе, уз учешће представника 

менаџмента РТЦГ,  г-дина Дамира Рамовића; 

3. Усвајање Иницијативе да се у програмско-продукциони план Портала РТВГ уврсте садржаји 

Редакције програма за мањине; 

4. Разно. 

                                                                                  I 

Записник са четрнаесте редовне сједнице Комисије је усвојен гласовима свих присутних чланова. 

(5 гласова ЗА). 



                                                                                    II 

Мирхета Гачевић је поздравила Уредника првог програма Дамира Рамовића и захвалила му се на 

присуству.Након тога је прочитала садржај иницијативе упућене Савјету РТЦГ 29.03.2023. године, 

који се односио на враћање првобитних термина емисија “Мостови” и “Саворе”.Поводом 

наведеног, мишљења је да су то једине двије емисије које се баве афирмацијом и заштитом свих 

мањинских народа и заједница осим албанског, те измјену термина са суботе и недјеље у 18.30 на 

понедељак и уторак у 11:15 не види као добру из више аспеката. 

Дамир Рамовић је одговорио да је претходни термин био у вријеме емитовања најгледаније 

емисије у земљи, те сматра да је промјена термина добро рјешење, што је и поткријепио са 

одредјеним подацима о броју гледалаца самих емисија као и њихових реприза. 

Трипо Матијевић је затражио да се доставе упоредни подаци из претходног и новог термина на 

што је Дамир Рамовић одговорио да не располаже са тим подацима али да рецимо у односу на 

емисију “Дневна соба” која се емитује свакодневно биљеже значајно већи број гледалаца. Такође 

је навео да су промјеном термина добили на гледаности и у суботњем цјелодневном програму јер 

су уведене неке емисије забавног карактера које су допринијеле томе. 

Мирхета Гачевић је истакла да након анализе коју је изнио Дамир Рамовић одлуку о промјени 

термина сматра исправном. 

Трипо Матијевић је замолио да се убудуће Комисија на вријеме упозна са намјерама уредништва 

без обзира на постојање обавезе,  како не би било разлога за тражењем додатних појашњења. 

Након тога, Адмир Адровић је поставио питање да ли су у плану нове емисије посвећене 

мањинским народима и заједницама.Дамир Рамовић је изнио податке да је у плану емитовање 

полусатног дневника на албанском језику радним данима на другом или парламентарном каналу, 

емисија на албаском језику регионалног карактера која би се емитовала сриједом као и емисија 

посвећена хрватским и бошњачким припадницима, која би исте повезивала са регионалним 

центрима тих држава.  

Мирхета Гачевић је навела да у програмско продукционом плану за 2022. годину било 

предвиђено емитовање одредјених емисија до чијих реализација није дошло, као и да разлози 

који су наведени по њеном мишљењу нису прихватљиви.Дамир Рамовић је истакао да Редакција 

има све потребне услове за рад те да би учинак запослених морао бити много бољи.Истакао је и 

да постоји проблем налажења кадрова из ромске заједнице. 

Трипо Матијевић је упитао постоји ли систем резервације канцеларије, како би запослени били 

упознати када је могуће користити или је предвиђен  неки други начин.Дамир Рамовић је 

одговорио да не постоји и да су просторије албанске редакције слободне свакодневно до 15 

часова јер је тако организован рад тако да не постоје сметње да би се она и користила у случају 

потребе. 



Трипо Матијевић је након тога истакао да би требало послати ту информацију запосленим у 

Редакцији за остале мањинске народе и заједнице , као и да би превасходно требало уредити 

њихов примарни простор за рад.  

Адмир Адровић је питао да ли је у плану отварање студија у Улцињу.Дамир Рамовић је навео да 

јесте , као и у Бијелом Пољу и Херцег Новом. 

На питање Трипа Матијевића око могућности за ангажовање дописника из тих градова, Дамир 

Рамовић је одговорио да се ради на  интеграцији дописништава за радио и телевизију, која се за 

сада добро показала али да остаје отворен за ту идеју уколико је могућа у складу са актом о 

систематизацији.   

                                                                              III 

С обзиром да је Дамир Рамовић упознао чланове Комисије да се репризе емисија “Мостови” и 

“Саворе” емитују на порталу РТЦГ, констатовано је да је престала потреба за слањем иницијативе 

Савјету РТЦГ као и за дискусијом у вези предложене тачке.    

                                                                              IV 

У оквиру тачке разно није било тема за расправу. 

 

ЗАПИСНИК САЧИНИО                                                                                         ПРЕДСЈЕДНИЦА КОМИСИЈЕ 

Иван Лековић                                                                                                                           Мирхета Гачевић 


